
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 05.04.2022 19:30-22:30 
 

Deltagere: Rasmus, Dan, Peter, Thomas, Hans Erik, Morten, Simon og Jesper 

Afbud: Ingen 

 

 

Dagsorden Referat 

1) Opfølgning fra sidst (JF) (5 min) Status på fodboldskole: Anders Wollesen kører fortsat med forløbet 

2) Robot (20 min) (JF) 
* Evt. deltagelse af sportsudvalget? 

Banerne er kridtet op. 
Der er fortsat dialog med Jan og Per omkring fremtidigt samarbejde – disse skal 
gerne suppleres med 1-2 yderligere. 
 
JF har bolden. 

2) Status Sport/sportsudvalg (TSF / MM) 
(20 min) 
* Bane 1 (SH) 
* Ministævne T-fest 
* Indendørs 
 

Fra TSF: 
Der mangler adskillige trænere til sommer. 
Lars Kviesgaard arbejder med forskellige tanker, som drøftes ved næste 
sportsudvalgsmøde 
 
Færdsel på bane 1, rondellen og ved kunstbanen er en udfordring, hvor der 
cykles eller køres scooter på og op til banerne. 
I første omgang opsættes der skilte med ”ingen cykling” + dialog med 
træner/leder. 
 
Udendørsstævne U6-U10 ønske fra 5 trænere (Anders Wollesen m.fl.). 
Oplæg fra trænergruppen indhentes – vi er positive, hvis trænergruppen står for 
både forberedelse og afholdelse. 
 
Forslag til ”drenge-raketten” (modsvarende eksisterende ”Pige-raketten”). 
 
U14 piger: Er blevet registreret som Ribe Bramming. 
Der blev sidste år accepteret, at der lånes spillere på tværs af Ribe og 
Bramming. Alle kampe spilles i Ribe. 
 
 
Fra SH: 
Bane 1 prioriteres til senior kampe frem for kunstgræsbanen. 
 
Ministævne T-fest: 

• Afholdes lørdag i tulipanfesten 

• Der arrangeres grillpølser (SH har bolden) 
 
 
Fra JF: 
Kent Kirkegaard har ansvaret for indendørs igen 

3) Tulipanfest 2022 (PS / JF) (30 min) 
* Status på uddelegering af opgaver 
* Tulipanoptog / tulipanvogn 

Fra PS: 

• Status på opgaver og fordeling 

• Vi tager fat i tidligere deltagere og forhører, om de vil deltage 



 

 

• Henry Q tager oprydningen 

• Antallet i entréen virker lavt – SH kontakter Tulipankomitéen 

• RBK arket deles med alle i gruppen – PS har bolden 

• Vognen er lavet og står klar på MP Plast. Flot eksekveret af MM! 

• U10-U15 forventes at skulle pynte vognen (i stedet for træning) i 2 uger 
op til – MP har bolden 

4) Økonomi (Hans Erik) (15 min) 
* Øl 
* Kontingent små fødder (DR) 
* Restancer 
* Ukraine 

HEH: 
Stadig en udfordring med difference i ølsalg og indtægter herpå. 
Der laves pt. ugentlig optælling og er blevet italesat til ofte brugere af rummet. 
 
Fodboldskole. Der skal fastsættes sommer-kontingent for hver enkelt deltager, 
for at sikre refusion. Kontingentet fastsættes til kr. 25 pr. deltager. 
 
Status på restancer: 

• Der er fortsat restancer på 11.000, svarende til ca. 25 medlemmer 

• Det meddeles spillere/forældre, at deltagelse ikke længere er muligt 
 
 
DR: 

• Drøftelse af fremtidigt kontingent for Små fødder, samt antallet af 
prøvetræninger, før medlemskab/kontingent opstartes 

• Kontingent fastholdes 

• Vi tilbyder 3 prøvetræninger 
 
JF: 
Ukrainske flygtninge / børn:  

• Forespørgsel angående støtte og inddragelse af ukrainske flygtninge i 
RBK. 

• Vi støtter op med mulighed for træning, spillersæt mv. 
Såfremt der kommer mange, udnyttes mulighed for støtte fra DBU. 

 

5) Foreningsdag, Ribe katedralskole (SH) 
(10 min) 

Stand på Ribe Katedralskole fra 8:00-11:00 d. 12.05.2022. 
Der skal findes 2 U17 eller U19 spillere. U17 og U19 træner kontaktes. 
JF og SH har bolden. 

6) Status sponsor (DR) (10 min) Dialog med sponsorudvalget, hvor stafetten er overdraget fra Johnny. 
Rigtig god aktivitet fra sponsorudvalget. 
 
Stand til Ribe Dyrskue for OK (benzinkort), hvor der skal findes 3 mand + DR. 
 
Klubdragt støttet via sponsorer. 
RK undersøger status hos Sportsmaster og JJ fsva. Mulighed for køb af 
spillertøj. 

7) Status materialer / tøj (RK / DR) (10 min) Dialog med Henry Q angående materialer. 

8) RFC, lejekontrakt mm (SH / RK) (10 min) Modtaget udkast til lejekontrakt fra RFC – vendes på næste møde. RK og SH 
drøfter detaljer. 

9) Afslutningsfest, dato + tovholder? (JF) (5 
min) 

Der fastsættes dato efter sidste hjemmekamp. 
JF har bolden. 

10) RBK’s venner – info (JF) 
 

Der arbejdes på arrangement med Peter Graulund for alle RBKs medlemmer. 
Accept af, at RBK dækker udgift til bookning. 

11) Evt. (15 min) 
* Ribe Floorball 
* Anlægsudvalg 
* Tøj 
* Nøglebrikker 
* Møderække 

Forespørgsel fra Ribe Floorball angående fast aftale om lån af multibanen.  
Der har ikke kunne nås enighed omkring tidsrum, hvorfor afvist. 
 
Der er bestilt nye nøglebrikker, Jørgen RFC administrerer fortsat 
 
Gamle sponsorsæt doneres til asylcentret. 
 
Anlægsudvalg: 



 

 

SH kontakter Svend Thade angående fundament til spillerbokse bane 1 + bokse 
bane 2 
 
Møderække 
03.05.2022 kl. 19:30 
08.06.2022 kl. 19:30 
09.08.2022 kl. 19:30 

 


